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1. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu za pitanje branitelja i invalida domovinskog 

rata: „Obuhvaća li proces revizije u području braniteljsko-invalidske zaštite u jednakoj 

mjeri sve one na koje se odnosi, sukladno zakonu, odnosno jesu li svi jednaki pred 

zakonom ili ima izuzetaka od primjene? Ako postoje izuzeci, jesu li oni utemeljeni na 

zakonu i njime predviđeni ili su rezultat političkih opredjeljenja Ministarstva odnosno 

Vlade Federacije BiH?” 

2. Pitanje i inicijativa upućeni Vijeću ministara BiH i Ministarstvu prometa i komunikacija 

BiH: 

Pitanje glasi: “Dokle je došlo Vijeće ministara BiH i resorno ministarstvo s realizacijom 

zaključka Doma naroda Parlamentarne skupštine BiH o utemeljenju kanala na hrvatskom 

jeziku?” 

Inicijativa glasi: „Predlažem da Vijeće ministara BiH što prije uputi u parlamentarnu 

proceduru odgovarajuća zakonska rješenja neophodna za oživotvorenje navedenog 

zaključka.“  

 


